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§ 142 
Godkännande av budgeten för 2024 och ekonomiplanen (bordlagt delvis 
7.12.2023) 

 
Beredning och upplysningar: 
Jyrkkä Maria 
 
 fornamn.efternamn@esbo.fi 
 Telefon 09 816 21 
 

Förslag Föredragande 
 Stadsstyrelsen 

 
De på sammanträdet 7.12.2023 bordlagda förslagen till hemställningar 
behandlas. 
 

Behandling  
Ordföranden konstaterade att de 11 förslag till hemställningar som 
lämnats in på mötet 7.12.2023 hade bordlagts och att dessa behandlas 
nu. 
  
(Nummer som gavs vid mötet / ledamotens namn och parti)  
 
Nr 3.1 Johanna Värmälä (SDP) 
 
Fullmäktige hemställer att man inom deltagande budgetering tar hänsyn 
till främjandet av hobbyverksamhet och delaktighet bland unga. 
 
Ordföranden frågade om förslaget till hemställan kan godkännas 
enhälligt. Eftersom ingen motsatte sig förslaget, konstaterade 
ordföranden att fullmäktige godkänt det enhälligt. 
 
Nr 3.2 Karin Cederlöf (SFP) 
 
Fullmäktige hemställer att Esbo stad främjar att 
pensionärsorganisationer och andra organisationer som inte längre 
erbjuds lokaler av Västra Nylands välfärdsområde får tillgång till lokaler i 
början av året 2024. 
 
Ordföranden frågade om förslaget till hemställan kan godkännas 
enhälligt. Eftersom ingen motsatte sig förslaget, konstaterade 
ordföranden att fullmäktige godkänt det enhälligt. 
 
Nr 3.7 Henna Kajava (Sannf) 
 
Fullmäktige hemställer att staden preliminärt kartlägger möjligheterna till 
fler center för hantverk för barn och unga i Esbo utöver Gräsas 
hantverkscenter i Olarsbäcken, eller åtminstone kartlägger 
möjligheterna att i högre grad erbjuda hantverkshobbyverksamhet med 
låg tröskel för barn och unga. 
 
Ordföranden frågade om förslaget till hemställan kan godkännas 
enhälligt. Eftersom ingen motsatte sig förslaget, konstaterade 
ordföranden att fullmäktige godkänt det enhälligt. 



 
Nr 3.8 Hannele Kerola (SDP) 
 
Fullmäktige hemställer att Esbo även i fortsättningen håller fast vid att 
inlärningsresultaten i Esbo ska ligga på toppnivå i Finland, trots en 
eventuell statsandelsreform. 
 
Ordföranden frågade om förslaget till hemställan kan godkännas 
enhälligt. Eftersom ingen motsatte sig förslaget, konstaterade 
ordföranden att fullmäktige godkänt det enhälligt. 
 
Nr 3.9 Sirpa Hertell (Gröna) 
 
Fullmäktige hemställer att Esbo stad försnabbar renoveringen av 
Träskända gårds interiör så att gården kan tas i gemensamt bruk av 
invånarna. 
 
Ordföranden frågade om förslaget till hemställan kan godkännas 
enhälligt. Eftersom ingen motsatte sig förslaget, konstaterade 
ordföranden att fullmäktige godkänt det enhälligt. 
 
Nr 3.10 Simon Elo (Saml)  
 
Fullmäktige hemställer att stadsmiljösektorn i samarbete med sektorn 
för fostran och lärande säkerställer den strukturella säkerheten på 
skolgårdarna i Esbo gällande olovlig mopedkörning och skoterkörning 
på skolgårdarna.  
 
Ordföranden frågade om förslaget till hemställan kan godkännas 
enhälligt. Eftersom ingen motsatte sig förslaget, konstaterade 
ordföranden att fullmäktige godkänt det enhälligt. 
 
Nr 3.11 Sirpa Hertell (Gröna) 
 
Fullmäktige hemställer att man vid beredningen av den framtida 
användningen av Träskända gård beaktar kontinuiteten i verksamheten 
för konstnärerna i Aurorahuset. 
 
Ordföranden frågade om förslaget till hemställan kan godkännas 
enhälligt. Eftersom ingen motsatte sig förslaget, konstaterade 
ordföranden att fullmäktige godkänt det enhälligt. 
 
Nr 3.12 Elli Keisteri-Sipilä (Gröna) 
 
Fullmäktige hemställer att uppföljningen av Esboungdomarnas 
välbefinnande effektiviseras och att stadsstyrelsen en gång om året får 
en rapport om ämnet. 
 
Ordföranden frågade om förslaget till hemställan kan godkännas 
enhälligt. Eftersom ingen motsatte sig förslaget, konstaterade 
ordföranden att fullmäktige godkänt det enhälligt. 
 
Nr 3.13 Risto Nevalinna (Gröna) 
 
Fullmäktige hemställer att Esbo stad vid behov förbereder sig på att 
inrätta en betesmark vid Notsundsängen i Finno fågelvåtmark, för att 
förhindra att området växer igen och för att trygga fågel- och 
naturvärdena. 
 
Ordföranden frågade om förslaget till hemställan kan godkännas 
enhälligt. Eftersom ingen motsatte sig förslaget, konstaterade 
ordföranden att fullmäktige godkänt det enhälligt. 



 
Nr 3.14 Peppi Seppälä (Gröna) 
 
Fullmäktige hemställer att Esbo stad börjar utreda hurdan praxis staden 
har gällande kravet på läkarintyg och att man tillsammans med Västra 
Nylands välfärdsområde strävar efter att minska på dessa. 
 
Ordföranden frågade om förslaget till hemställan kan godkännas 
enhälligt. Eftersom ingen motsatte sig förslaget, konstaterade 
ordföranden att fullmäktige godkänt det enhälligt. 
 
Nr 3.15 Marjaana Siivola (Gröna) 
 
Fullmäktige hemställer att det som grund för behandlingen av 
investeringsprogrammet görs en utredning om hur de lokaleffektiva nya 
skolbyggnaderna möjliggör timfördelningen och undervisningen enligt 
målen i stadens läroplan samt om alla elever i årskurs 1–2 har ett lugnt, 
eget klassrum enligt det som planerats. 
 
Ordföranden frågade om förslaget till hemställan kan godkännas 
enhälligt. Eftersom ingen motsatte sig förslaget, konstaterade 
ordföranden att fullmäktige godkänt det enhälligt. 
 
 
 

Beslut 
Fullmäktige godkände enhälligt följande hemställningar: 
 
Nr 3.1 Johanna Värmälä (SDP) 
 
Fullmäktige hemställer att man inom deltagande budgetering tar hänsyn 
till främjandet av hobbyverksamhet och delaktighet bland unga. 
 
Nr 3.2 Karin Cederlöf (SFP) 
 
Fullmäktige hemställer att Esbo stad främjar att 
pensionärsorganisationer och andra organisationer som inte längre 
erbjuds lokaler av Västra Nylands välfärdsområde får tillgång till lokaler i 
början av året 2024. 
 
Nr 3.7 Henna Kajava (Sannf) 
 
Fullmäktige hemställer att staden preliminärt kartlägger möjligheterna till 
fler center för hantverk för barn och unga i Esbo utöver Gräsas 
hantverkscenter i Olarsbäcken, eller åtminstone kartlägger 
möjligheterna att i större grad erbjuda hantverkshobbyverksamhet med 
låg tröskel för barn och unga. 
 
Nr 3.8 Hannele Kerola (SDP) 
 
Fullmäktige hemställer att Esbo även i fortsättningen håller fast vid att 
inlärningsresultaten i Esbo ska ligga på toppnivå i Finland, trots en 
eventuell statsandelsreform. 
 
Nr 3.9 Sirpa Hertell (Gröna) 
 
Fullmäktige hemställer att Esbo stad försnabbar renoveringen av 
Träskända gårds interiör så att gården kan tas i gemensamt bruk av 
invånarna. 
 
Nr 3.10 Simon Elo (Saml) 
 



Fullmäktige hemställer att stadsmiljösektorn i samarbete med sektorn 
för fostran och lärande säkerställer den strukturella säkerheten på 
skolgårdarna i Esbo gällande olovlig mopedkörning och skoterkörning 
på skolgårdarna.  
 
Nr 3.11 Sirpa Hertell (Gröna) 
 
Fullmäktige hemställer att man vid beredningen av den framtida 
användningen av Träskända gård beaktar kontinuiteten i verksamheten 
för konstnärerna i Aurorahuset. 
 
Nr 3.12 Elli Keisteri-Sipilä (Gröna) 
 
Fullmäktige hemställer att uppföljningen av Esboungdomarnas 
välbefinnande effektiviseras och att stadsstyrelsen en gång om året får 
en rapport om ämnet. 
 
Nr 3.13 Risto Nevalinna (Gröna) 
 
Fullmäktige hemställer att Esbo stad vid behov förbereder sig på att 
inrätta en betesmark vid Notsundsängen i Finno fågelvåtmark, för att 
förhindra att området växer igen och för att trygga fågel- och 
naturvärdena. 
 
Nr 3.14 Peppi Seppälä (Gröna) 
 
Fullmäktige hemställer att Esbo stad börjar utreda hurdan praxis staden 
har gällande kravet på läkarintyg och att man tillsammans med Västra 
Nylands välfärdsområde strävar efter att minska på dessa. 
 
Nr 3.15 Marjaana Siivola (Gröna) 
 
Fullmäktige hemställer att det som grund för behandlingen av 
investeringsprogrammet görs en utredning om hur de lokaleffektiva nya 
skolbyggnaderna möjliggör timfördelningen och undervisningen enligt 
målen i stadens läroplan samt om alla elever i årskurs 1–2 har ett lugnt, 
eget klassrum enligt det som planerats. 
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